
Protokół Nr 138/22 
Posiedzenia Zarządu Powiatu Mińskiego 

w dniu 6 czerwca 2022 r. 
 
W posiedzeniu uczestniczyli:   
   
Starosta – Antoni Jan Tarczyński 
Wicestarosta – Witold Kikolski  
 
członkowie Zarządu: Marek Pachnik 
     Henryk Księżopolski 
 
oraz:  Jarosław Kulma – nacz. Wydz. Finansowego 
           Emilia Piotrkowicz – nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 
           Urszula Soroka – z-ca nacz. Wydz. Oświaty i Promocji 
 Stanisław Smater – nacz. Wydz. Środowiska i Rolnictwa 
 Renata Małecka – dyr. PCPR w Mińsku Maz. 
 
Porządek posiedzenia:   
 
1. Otwarcie posiedzenia.   
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Informacja o działalności Starosty w okresie od poprzedniego posiedzenia.  
4. Przyjęcie projektów uchwał i innych materiałów na XXX sesję Rady Powiatu Mińskiego. 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Mińskiego 

spółkom wodnym na realizację zadań w 2022 roku. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. „W ogrodzie 

barw i dźwięków” V Otwarty Turniej Zespołów Cheerleaders Stowarzyszeniu Inicjatyw 
Wszelkich „Drzewo Pokoleń” w Kałuszynie. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. „XII Powiatowy 
Integracyjny Turniej w Kręgle Mińsk Mazowiecki - Ignaców 2022” Stowarzyszeniu 
„Dzieciom Radość Ignaców”. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. „Mazowiecki 
Turniej Piłki Nożnej Olimpiad Specjalnych Ignaców-Mińsk Mazowiecki 2022” 
Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. Rajd pieszy 
„Śladami darów natury po Korycińskim Rezerwacie Przyrody i Ogrodzie Botanicznym 
w Korycinach” Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. Turniej piłki 
nożnej halowej „Futsal Cup” Stowarzyszeniu Rozwijamy Talenty w Długiej Kościelnej. 

11. Rozpatrzenie wniosku Lokalnej Organizacji Turystycznej Ziemi Mińskiej w sprawie 
zmian w projekcie pn. II Przegląd teatrów amatorskich „Chodź na scenę!”. 

12. Rozpatrzenie wniosku Towarzystwa Przyjaciół Sulejówka w sprawie zmian w projekcie 
pn. „XV Bieg Marszałka”. 

13. Sprawy oświatowe. 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok. 
15. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia planu finansowego dla wydzielonego rachunku 

środków z Funduszu Przeciwdziałania COVID-19. 
16. Podjęcie uchwały w sprawie planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów 

pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. 
17. Sprawy różne.    
18. Przyjęcie protokołu posiedzenia w dniu 30 maja 2022 r. 



19. Zamknięcie posiedzenia.         

 
 
Ad. 1  

Starosta – Antoni Jan Tarczyński otworzył posiedzenie.  
  

Ad. 2     
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński przedstawił porządek posiedzenia,                                  
który został przyjęty jednogłośnie.  
  
Ad. 3 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński poinformował o następujących sprawach: 

- kontynuowane są działania związane z usunięciem składowiska niebezpiecznych 

odpadów w Ryczołku. W Kałuszynie odbyło się kolejne posiedzenie Powiatowego 

Zespołu Zarządzania Kryzysowego (po raz kolejny nie wszyscy zaproszeni 

parlamentarzyści przybyli). W posiedzeniu uczestniczył I wicewojewoda mazowiecki. 

Zmienione zostało stanowisko wojewody dotyczące rozszerzenia katalogu spraw, 

które trzeba załatwić, żeby pozbyć się tego problemu. Zagrożenie w dalszym ciągu 

jest ogromne. Wystosowane zostało pismo do GDDKiA z żądaniem uprzątnięcia 

naczepy. Ponadto przygotowane zostanie pismo z pełną informacją, co tam się 

znajduje i co już zostało wykonane, pismo zostanie przesłane do Kancelarii Prezesa 

Rady Ministrów, Kancelarii Prezydenta i parlamentarzystów. 

P. Marek Pachnik zaproponował, aby pismo przesłać również do Wicepremiera ds. 

Bezpieczeństwa. 

- u notariusza podpisano umowę sprzedaży lokalu w Domu Nauczyciela w Sulejówku 

oraz służebność dla Gazowni, która na działce będącej własnością powiatu 

przeprowadzi przyłącze gazowe, 

- przeprowadzony został przetarg na drogę Mrozy-Topór-Lipiny, inwestycję 

oszacowana została na kwotę 1,3 mln zł, a najtańsza oferta opiewa na kwotę                                 

1,9 mln zł, 

- uczestniczył w spotkaniu z okazji 15-lecia Uniwersytetu Trzeciego Wieku w Mińsku 

Maz. 

- w Starostwie odbył się finał konkursu dla dzieci organizowanego przez KRUS, 

- w dniu 4 czerwca br. w Ładzyniu odbyły się warsztaty i ćwiczenia z ratownictwa 

drogowego dla strażaków ochotników, 

- w dniu dzisiejszym podpisane zostaną w Urzędzie Wojewódzkim umowy na zadania 

drogowe tj. drogę w Latowiczu i drogę w Halinowie. 



Ad. 4 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński powiedział, że sesja planowana jest na                   
22 czerwca br. i przygotowany został projekt porządku obrad sesji Rady. Następnie 
przedstawił projekt porządku obrad: 
- Rozpatrzenie raportu o stanie Powiatu Mińskiego za 2021 rok.  
- Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Mińskiego wotum 
zaufania. 
- Sprawozdanie Zarządu Powiatu z wykonania budżetu powiatu za 2021 r. Podjęcie 
uchwał: 

1) w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Powiatu wraz 
ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2021 r.;  

2) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu Mińskiego absolutorium z tytułu 
wykonania budżetu za 2021 r.  

- Sprawozdanie z działalności Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej 
za 2021 r.  
- Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Samodzielnego Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim za 
2021 r. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie nadania Statutu Samodzielnego 
Publicznego Zespołu Opieki Zdrowotnej w Mińsku Mazowieckim. 
- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Powiatu Mińskiego do Stowarzyszenia 
Metropolia Warszawska. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej w sprawie zmian w składzie Komisji Inwentaryzacyjnej 
do przeprowadzenia inwentaryzacji mienia nabywanego przez powiat. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych, których właścicielem lub zarządzającym jest Powiat Miński oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej  
Powiatu Mińskiego na lata 2022-2027. 
- Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwały budżetowej Powiatu 
Mińskiego na 2022 r. 

Starosta powiedział, że w przedstawionym projekcie nie ma punktu 

dotyczącego bieżącej informacji o zakażeniach koronawirusem i informacji dotyczącej 

uchodźców z Ukrainy. 

Wicestarosta – Witold Kikolski powiedział, że poinformujemy o otrzymaniu                      

2 dużych dotacji na pomoc Ukraińcom, ok. 1,4 mln zł, dla Powiatowego Urzędu Pracy 

na szkolenia i aktywizację zawodową uchodźców z Ukrainy oraz dotację na zadania, 

które będą realizowały Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie, Poradnia 

Psychologiczno- Pedagogiczna w Mińsku Maz. i Poradnia Psychologiczno-

Pedagogiczna w Sulejówku. 

 Zarząd Powiatu przyjął przedstawione materiały. 

Ad. 5 
Naczelnik Wydziału Środowiska i Rolnictwa – Stanisław Smater powiedział, że 

na 10 spółek wodnych wnioski o dotację złożyło 7 spółek na łączną kwotę 60.000 zł 
(wniosków nie złożyły spółki wodne Dobre, Kałuszyn i Halinów). 



Następnie wyjaśnił, że w 2022 r. w budżecie zaplanowano na dotacje dla spółek 

wodnych kwotę 25.000 zł. Kolejno przedstawił propozycję podziału środków: 

- Gminnej Spółce Wodnej Cegłów – 2310,00 zł 
- Gminnej Spółce Wodnej Dębe Wielkie – 2310,00 zł, 
- Gminnej Spółce Wodnej Jakubów – 2310,00 zł, 
- Gminnej Spółce Wodnej Latowicz – 3780,00 zł, 
- Gminnej Spółce Wodnej Mińsk Mazowiecki – 2310,00 zł, 
- Gminnej Spółce Wodnej Mrozy – 3780,00 zł, 
- Gminnej Spółce Wodnej Siennica – 3150,00 zł. 
Naczelnik Wydziału środowiska i Rolnictwa odczytał projekt uchwały w sprawie 

przyznania dotacji celowej z budżetu Powiatu Mińskiego spółkom wodnym na 

realizację zadań w 2022 roku. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem 

uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 
 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 887/22 w sprawie przyznania dotacji 
celowej z budżetu Powiatu Mińskiego spółkom wodnym na realizację zadań                   
w 2022 roku. 
 
Ad. 6 
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

organizacje, które złożyły oferty w ramach tzw. „małych dotacji” przyjęły 

zaproponowane kwoty dotacji i dostosowały oferty. 

Następnie odczytała projekt uchwały w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego 

pn. „W ogrodzie barw i dźwięków” V Otwarty Turniej Zespołów Cheerleaders 

Stowarzyszeniu Inicjatyw Wszelkich „Drzewo Pokoleń” w Kałuszynie. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 888/22 w sprawie zlecenia realizacji 
zadania publicznego pn. „W ogrodzie barw i dźwięków” V Otwarty Turniej 
Zespołów Cheerleaders Stowarzyszeniu Inicjatyw Wszelkich „Drzewo Pokoleń” 
w Kałuszynie. 
 
Ad. 7 
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji przedstawiła projekt uchwały                        

w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. „XII Powiatowy Integracyjny 

Turniej w Kręgle Mińsk Mazowiecki - Ignaców 2022” Stowarzyszeniu „Dzieciom 

Radość Ignaców”. Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 

Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 889/22 w sprawie zlecenia realizacji 
zadania publicznego pn. „XII Powiatowy Integracyjny Turniej w Kręgle Mińsk 
Mazowiecki - Ignaców 2022” Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 
 
Ad. 8 
 P. Urszula Soroka odczytała projekt uchwały w sprawie zlecenia realizacji 

zadania publicznego pn. „Mazowiecki Turniej Piłki Nożnej Olimpiad Specjalnych 

Ignaców-Mińsk Mazowiecki 2022” Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 890/22 w sprawie zlecenia realizacji 
zadania publicznego pn. „Mazowiecki Turniej Piłki Nożnej Olimpiad Specjalnych 
Ignaców-Mińsk Mazowiecki 2022” Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 
 
Ad. 9 
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji przedstawiła projekt uchwały                 

w sprawie zlecenia realizacji zadania publicznego pn. Rajd pieszy „Śladami darów 

natury po Korycińskim Rezerwacie Przyrody i Ogrodzie Botanicznym w Korycinach” 

Stowarzyszeniu „Dzieciom Radość Ignaców”. 

Przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się 

jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 891/22 w sprawie zlecenia realizacji 
zadania publicznego pn. Rajd pieszy „Śladami darów natury po Korycińskim 
Rezerwacie Przyrody i Ogrodzie Botanicznym w Korycinach” Stowarzyszeniu 
„Dzieciom Radość Ignaców”. 
 
Ad. 10 
 P. Urszula Soroka przedstawiła projekt uchwały w sprawie zlecenia realizacji 

zadania publicznego pn. Turniej piłki nożnej halowej „Futsal Cup” Stowarzyszeniu 

Rozwijamy Talenty w Długiej Kościelnej. Przeprowadzono głosowanie, w którym za 

podjęciem uchwały Zarząd opowiedział się jednogłośnie. 

 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 892/22 w sprawie zlecenia realizacji 
zadania publicznego pn. Turniej piłki nożnej halowej „Futsal Cup” 
Stowarzyszeniu Rozwijamy Talenty w Długiej Kościelnej. 
 
Ad. 11 
 Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

Lokalna Organizacja Turystyczna Ziemi Mińskiej złożyła wniosek o wprowadzenie 

zmian w umowie na realizację zadania pn. II Przegląd Teatrów Amatorskich „Chodź 

na scenę”. W piśmie poinformowano, że w przewidzianym terminie zgłosiło się tylko                      

5 zespołów, a w projekcie zakładano 9 zespołów. Z uzyskanych informacji wynika, że 



terminy nakładały się z Dniem Dziecka, wycieczkami i zespoły zadeklarowały udział                  

w tym przeglądzie w terminie jesiennym. LOT Ziemi Mińskiej zwrócił się o zmianę 

terminu  realizacji zadania od 1 października 2022 r. do 30 listopada 2022 r. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dokonanie zmian w umowie                    

i podpisanie aneksu. 

Ad. 12 
 P. Urszula Soroka poinformowała, że Towarzystwo Przyjaciół Sulejówka 

zwróciło się do Zarządu o akceptację zmian w kosztorysie realizacji zadania „XV Bieg 

Marszałka” oraz zasobach kadrowych, rzeczowych i finansowych oferenta. Wyjaśniła, 

że całkowity koszt zadania zwiększył się z 94.800 zł na 101.000 zł – zwiększono 

wartość wkładu własnego. Ponadto dokonano przesunięć w kalkulacji przewidywanych 

kosztów realizacji zadania, z uwagi na dostosowanie ich do realnych kosztów zakupów 

usług lub produktów (dokonano zwiększenia i zmniejszenia poszczególnych pozycji). 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na dokonanie zmian w umowie                    
i podpisanie aneksu. 
   
Ad. 13 
 Naczelnik Wydziału Oświaty i Promocji – Emilia Piotrkowicz powiedziała, że 

Wydział przygotował projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie określenia 

tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla niektórych nauczycieli, zasad 

rozliczania tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć nauczycieli, dla 

których ustalony plan zajęć jest różny w poszczególnych okresach roku szkolnego oraz 

zasad udzielania i rozmiaru obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych nauczycielom, którym 

powierzono stanowiska kierownicze. Wyjaśniła, że wynika to ze zmian 

wprowadzonych ustawą z dnia 12 maja 2022 r. w Prawie oświatowym. Poinformowała, 

że od 1 września br. wprowadzone zostało nowe stanowisko specjalisty – pedagog 

specjalny. Wymiar tygodniowy godzin nie może przekroczyć 22 godzin i propozycja 

jest przydzielenia 22 godzin i należy to do kompetencji Rady Powiatu. Dodała, że 

ponadto w przygotowanym projekcie uporządkowano zapisy mające na celu 

dostosowanie do aktualnie obowiązującego prawa.  

P. Emilia Piotrkowicz powiedziała, że projekt uchwały podlega opiniowaniu przez 

związki zawodowe, które mają miesiąc na wydanie opinii. 

 Zarząd Powiatu postanowił przekazać projekt uchwały do zaopiniowania 

związkom zawodowym. 



Ad. 14 
Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma przedstawił projekt 

uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu na 2022 rok. Wyjaśnił, że zmiany 

polegają na zmianie planu dochodów i wydatków związanych ze zmianą kwot dotacji 

celowych przekazywanych z budżetu państwa, przeniesieniu wydatków między §§ w 

ramach tego samego działu w zakresie wydatków bieżących i dotyczą: 

- Starostwa Powiatowego w Mińsku Maz. 
 
- Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 w Mińsku Maz. 
- Zespołu Szkół Turystyczno-Gastronomicznych w Mińsku Maz.  
- Domu Pomocy Społecznej św. Józefa w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej „Jedlina” w Mieni, 
- Domu Pomocy Społecznej w Kątach, 
- Powiatowego Środowiskowego Domu Samopomocy w Mińsku Maz.  
Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie 
Zarządu głosowali następująco: 

- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Leszek Celej. 
 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 893/22 w sprawie zmian w budżecie 
Powiatu na 2022 rok. 

 
Ad. 15 
 Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma wyjaśnił, że ustawa 

covidowa zawiera zapis, w myśl którego Zarząd Powiatu gromadzi środki z Funduszu 

Przeciwdziałania COVID na wyodrębnionym rachunku i opracowuje plan finansowy 

tego rachunku. Dodał, że jeśli chodzi o część inwestycyjną to do dyspozycji jest kwota 

8.220.050 zł i 220.000 zł otrzymane na potrzeby domów pomocy społecznej. 

Naczelnik Wydziału Finansowego poinformował, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

zaleca, żeby środki były wyodrębnione i opracowanie planu w odrębnej uchwale. 

W związku z powyższym przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. Następnie przeprowadzono głosowanie, w którym za podjęciem uchwały 
członkowie Zarządu głosowali następująco: 
- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Leszek Celej. 
 



 Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 894/22 w sprawie ustalenia planu 
finansowego dla wydzielonego rachunku środków z Funduszu Przeciwdziałania 
COVID-19. 
 
Ad. 16 

Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma przedstawił projekt 
uchwały w sprawie planu finansowego dla wydzielonego rachunku dochodów 
pochodzących ze środków Funduszu Pomocy. Następnie przeprowadzono 
głosowanie, w którym za podjęciem uchwały członkowie Zarządu głosowali 
następująco: 
- Starosta – Antoni Jan Tarczyński - za podjęciem uchwały, 
- Wicestarosta - Witold Kikolski - za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Henryk Księżopolski – za podjęciem uchwały, 
- Członek Zarządu – Marek Pachnik – za podjęciem uchwały. 
Głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, nieobecny p. Leszek Celej. 

 

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 895/22 w sprawie  planu finansowego 
dla wydzielonego rachunku dochodów pochodzących ze środków Funduszu 
Pomocy. 
 

Ad. 17 
 Starosta – Antoni Jan Tarczyński zwołał kolejne posiedzenie na 20 czerwca        

2022 r. o godz. 9.00. Poinformował, że w dniu 14 czerwca br. odbędzie się wspólne 

posiedzenie wszystkich komisji (on-line). 

 Dyrektor PCPR – Renata Małecka powiedziała, że kierownictwo Warsztatów 

Terapii Zajęciowej w Mińsku Maz. poinformowało o konieczności zakupu nowego 

samochodu VW Transporter Kombi, bo poprzedni ma 9 lat i ulega awariom. 

Dyrektor PCPR powiedziała, że leasing na samochód dla WTZ może być finansowany 

ze środków powiatu (10%) i zwrócono się o przesunięcie tych środków w roku 

bieżącym w kwocie 32.545,71 zł.  

 Wicestarosta – Witold Kikolski zwrócił się z pytaniem, jaki jest koszt samochodu. 

Dyrektor PCPR powiedziała, że jest to kwota 170.625,12 zł. Dodała, że z przekazanej 

informacji wynika, że na koniec 4-letniej umowy leasingowej samochód zostanie 

wykupiony na potrzeby Warsztatów ze środków Caritas. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie wyraził zgodę na przesunięcie środków na 

opłacenie leasingu. 

Dyrektor PCPR – Renata Małecka poinformowała, że wpłynęła odpowiedź na 

skargę WTZ. Samorządowe Kolegium Odwoławcze oddaliło skargę. 

P. Urszula Soroka powiedziała, że dyrektor Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie                

3 czerwca br. zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na udział w projekcie 



międzynarodowym, w którym szkoła z Grecji jest liderem, a ZSS w Ignacowie byłby 

partnerem. Dodała, że ponadto w projekcie „Zwiększenie szans na zatrudnienie                       

i kluczowych kompetencji młodych osób niepełnosprawnych poprzez transformację 

cyfrową i modernizację pracy z młodzieżą” udział wezmą szkoły z Cypru, Niemiec                     

i Portugalii.  

P. Urszula Soroka powiedziała, że projekt realizowany jest od 2 maja 2022 r. do                      

1 listopada 2024 r. Projekt zakłada udział 25 uczniów i 2 nauczycieli ZSS w Ignacowie. 

 Wicestarosta – Witold Kikolski powiedział, że projekt ten zakłada przygotowanie 

projektów cyfrowych, które będą adaptowały osoby z niepełnosprawnościami do 

codziennego życia. 

Z-ca naczelnika Wydziału i Oświaty poinformowała, że wartość całego projektu to 

kwota 310.000 euro, a na ZSS w Ignacowie przypada kwota 34.850 euro. Wyjaśniła, 

że jeżeli Zarząd Powiatu wyrazi wolę przystąpienia ZSS w Ignacowie do projektu to 

przygotowany zostanie projekt uchwały w tym zakresie na sesję Rady Powiatu. 

 Zarząd Powiatu postanowił o wprowadzeniu na sesję projektu uchwały                           

w sprawie wyrażenia zgody na udział Zespołu Szkół Specjalnych w Ignacowie                        

w projekcie „Zwiększenie szans na zatrudnienie i kluczowych kompetencji młodych 

osób niepełnosprawnych poprzez transformację cyfrową i modernizację pracy                           

z młodzieżą”. 

Z-ca naczelnika Wydziału Oświaty i Promocji – Urszula Soroka powiedziała, że 

złożona została uproszczona oferta przez Fundację ANIMEA z Warszawy na realizację 

zadania pn. „Księga Matek – teatr społecznie zaangażowany w Mińsku Mazowieckim”. 

Termin realizacji zadania od 27 czerwca 2022 r. do 31 lipca 2022 r. Przedmiotem 

zadania jest 2-krotna prezentacja spektaklu we współpracy z Miejskim Domem Kultury. 

Maksymalna ilość widzów na jeden spektakl to 100 osób. Bezpośrednim odbiorcą 

docelowym są kobiety, szczególnie będące matkami, dla których wplecenie 

macierzyństwa w całą resztę nie jest oczywiste . Całkowita wartość zadania 11.400 zł, 

a zwracają się o dotację w kwocie 9.000 zł.  

Wyjaśniła, że brak jest w ofercie informacji o dostępności. 

Podsumowując powiedziała, że Wydział Oświaty i Promocji rekomenduje, aby nie 

uznawać celowości realizacji tego zadania. 

 Zarząd Powiatu jednogłośnie nie uznał celowości realizacji ww. zadania. 

Naczelnik Wydziału Finansowego – Jarosław Kulma poinformował o zmianach, które 

należy wprowadzić na sesję Rady Powiatu: 



- wniosek Wydziału Gospodarki Nieruchomościami o środki na odszkodowania za 

grunty zajęte pod drogi powiatowe (300.000 zł) oraz na dokumentację geodezyjną na 

regulację stanu prawnego dróg (60.000 zł), 

- otrzymaliśmy z Ministerstwa Finansów zwiększenie części oświatowej subwencji 

ogólnej o kwotę 2.311.005 zł, 

- otrzymaliśmy z rezerwy subwencji środki w kwocie 1.250.000 zł na zadanie mostowe,  

- Wydział Inwestycji zwrócił się o wpisanie do budżetu dwóch nowych zadań  tj. zakup 

sceny mobilnej dla wydarzeń kulturalnych oraz remont w ZSZ Nr 2 w Mińsku Maz. 

(wartość zadania 320.000 zł, zadanie dofinansowane z Urzędu Marszałkowskiego                  

w kwocie 240.000 zł) 

- zwiększenie o 170.000 zł środków na zakup oleju opałowego dla Zespołu Szkół 

Specjalnych w Ignacowie, 

- zwiększenie środków o 43.860 zł dla Zespołu Szkół Nr 1 w Mińsku Maz. na remont 

dachu. 

 
Ad. 18 

Protokół posiedzenia w dniu 30 maja 2022 r. został przyjęty. 
 
Ad. 19 

Zamknięcie posiedzenia.         
 
 
   
 
Starosta – Antoni Jan Tarczyński    

Wicestarosta – Witold Kikolski                 

Członkowie Zarządu: Marek Pachnik                 

   Henryk Księżopolski  
  


